

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

Assignment ID: TMI55333

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT		
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	ENTITY CONVERSION		
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>			
<b>Name</b>	<b>Formerly</b>	<b>Execution Date</b>	<b>Entity Type</b>
FROMAGERIE GUILLOTEAU		05/05/2023	Société Anonyme (Sa): FRANCE
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>			
<b>Company Name:</b>	FROMAGERIE GUILLOTEAU		
<b>Street Address:</b>	Le Planil		
<b>City:</b>	Pelussin		
<b>State/Country:</b>	FRANCE		
<b>Postal Code:</b>	42410		
<b>Entity Type:</b>	Société Par Actions Simplifiée (Sas): FRANCE		
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 2</b>			
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>	<b>Word Mark</b>	
<b>Registration Number:</b>	2850501	FLORETTE	
<b>Registration Number:</b>	5241896	FLORETTE	
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>			
<b>Fax Number:</b>			
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
<b>Phone:</b>	7036841111		
<b>Email:</b>	jhgreger@ipfirm.com,jhggroup@ipfirm.com		
<b>Correspondent Name:</b>	Jeffrey H. Greger		
<b>Address Line 1:</b>	2318 Mill Rd.		
<b>Address Line 2:</b>	Suite 1400		
<b>Address Line 4:</b>	Alexandria, VIRGINIA 22314		
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	4444-299TM/305TM		
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	CARLI MOLANO		
<b>SIGNATURE:</b>	CARLI MOLANO		
<b>DATE SIGNED:</b>	02/27/2024		
<b>Total Attachments: 12</b>			
source=20230505_EXT_PV_AGM_GUILLOTEAU_VS#page1.tif			
source=20230505_EXT_PV_AGM_GUILLOTEAU_VS#page2.tif			

OP \$65.00.00 76516110

source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS#page3.tif  
source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS#page4.tif  
source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS#page5.tif  
source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS#page6.tif  
source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS.pdf\_EN#page1.tif  
source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS.pdf\_EN#page2.tif  
source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS.pdf\_EN#page3.tif  
source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS.pdf\_EN#page4.tif  
source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS.pdf\_EN#page5.tif  
source=20230505\_EXT\_PV\_AGM\_GUILLOTEAU\_VS.pdf\_EN#page6.tif

**FROMAGERIE GUILLOTEAU**  
Société Anonyme  
Au capital de 3.687.776,00 euros  
Siège social : Le Planil – 42410 Pélussin  
322 927 146 RCS SAINT-ETIENNE  
(ci-après la « Société »)

**EXTRAIT DU PROCES-VERBAL DES DELIBERATIONS DE  
L'ASSEMBLEE GENERALE MIXTE  
DU 5 MAI 2023**

Le cinq mai deux mille vingt-trois, à quatorze heures, les actionnaires de la Société FROMAGERIE GUILLOTEAU se sont réunis en Assemblée Générale Mixte au siège social de la Société, Le Planil à Pélussin (42410), sur convocation du Président du Conseil d'administration faite à chaque actionnaire par lettre de convocation individuelle le 19 avril 2023.

Il a été établi une feuille de présence, qui a été émargée par chaque membre de l'Assemblée en entrant en séance, tant en son nom qu'en qualité de mandataire.

En l'absence de Monsieur Gilles RABOUILLE, Président du Conseil d'administration, l'Assemblée est présidée par Monsieur Dominique HUTH, représentant la société EURIAL HOLDING, actionnaire présent et représentant le plus grand nombre de voix.

Madame Elsa PIVARD est désignée comme scrutateur.

Monsieur Thierry ORIOL est désigné comme secrétaire.

Le cabinet PRICEWATERHOUSECOOPERS AUDIT, représenté par Olivier DESTRUEL, Commissaires aux Comptes titulaire, régulièrement est absent.

Monsieur Pierre MAZUIR et Monsieur Laurent POINAS, représentants du personnel, sont présents.

La feuille de présence, certifiée exacte par les membres du bureau, permet de constater que le quorum nécessaire à la tenue de l'Assemblée est atteint.

En conséquence, l'Assemblée est régulièrement constituée et peut valablement délibérer.

Le Président dépose sur le bureau et met à la disposition des membres de l'Assemblée :

- les copies des lettres de convocation adressées aux actionnaires,
- la copie des lettres de convocation des Commissaires aux Comptes,
- la copie des lettres de convocation des représentants du personnel
- la feuille de présence, les pouvoirs des actionnaires représentés, la liste des actionnaires ainsi que les votes par correspondances,
- un exemplaire des statuts de la Société,
- le rapport du Conseil d'Administration ainsi que le texte du projet des résolutions qui sont soumises à l'Assemblée.
- le rapport du Commissaire aux comptes sur les comptes annuels,
- le rapport spécial du Commissaire aux comptes sur les conventions visées à l'article L.225-38 du code de commerce,
- le rapport spécial du Commissaire aux comptes sur la transformation de la Société
- le projet des statuts.

Le Président déclare que les documents et renseignements prévus par les dispositions législatives et réglementaires ont été adressés aux actionnaires ou tenus à leur disposition au siège social pendant le délai fixé par lesdites dispositions.  
L'Assemblée lui donne acte de cette déclaration.

Le Président rappelle que l'Assemblée est appelée à délibérer sur l'ordre du jour suivant :

EN MATIERE ORDINAIRE :

1. APPROBATION DES COMPTES ANNUELS DE L'EXERCICE CLOS LE 31 DECEMBRE 2022
2. AFFECTATION DU RESULTAT
3. APPROBATION DES CONVENTIONS VISEES A L'ARTICLE L.225-38 DU CODE DE COMMERCE AU COURS DE L'EXERCICE ECOULE

EN MATIERE EXTRAORDINAIRE :

4. TRANSFORMATION DE LA SOCIETE EN SOCIETE PAR ACTIONS SIMPLIFIEE
5. MODIFICATION DE L'OBJET SOCIAL DE LA SOCIETE
6. ADOPTION DES NOUVEAUX STATUTS DE LA SOCIETE SOUS SA NOUVELLE FORME
7. NOMINATION DU PRESIDENT DE LA SOCIETE SOUS SA NOUVELLE FORME
8. CONFIRMATION DU MANDAT DU DIRECTEUR GENERAL DE LA SOCIETE SOUS SA NOUVELLE FORME
9. CONFIRMATION DU MANDAT DU COMMISSAIRE AUX COMPTES TITULAIRE DE LA SOCIETE
10. DUREE DE L'EXERCICE SOCIAL
11. CONSTATATION DE LA REALISATION DEFINITIVE DE LA TRANSFORMATION
12. POUVOIRS POUR L'ACCOMPLISSEMENT DES FORMALITES

Le Président présente à l'Assemblée les comptes de l'exercice clos, le rapport de gestion établi par le Conseil d'Administration et les rapports des Commissaires aux Comptes.

Puis, le Président déclare la discussion ouverte.

Personne ne demandant la parole, le Président met successivement aux voix les résolutions suivantes :

[...]

## A TITRE EXTRAORDINAIRE :

### QUATRIEME RESOLUTION – TRANSFORMATION DE LA SOCIETE EN SOCIETE PAR ACTIONS SIMPLIFIEE

L'Assemblée Générale, après avoir pris connaissance du :

- rapport du Conseil d'administration,
- rapport du Commissaire aux comptes établi en application des dispositions de l'article L.225-244 du Code de commerce et attestant que les capitaux propres sont au moins égaux au capital social,

et après avoir pris acte :

- que le rapport du Commissaire aux comptes atteste que les capitaux propres de la Société sont au moins égaux au montant du capital social de la Société,
- et que les conditions requises pour la transformation de la Société en société par actions simplifiée sont remplies,

approuve purement et simplement le contenu de ces rapports, constate que les conditions préalables sont réunies, et décide par conséquent de transformer la Société en société par actions simplifiée, régie par les articles L.227-1 et suivants du Code de commerce, et ce à compter de ce jour.

Cette transformation régulièrement effectuée n'entraîne pas la création d'une personne morale nouvelle. La Société conserve sa personnalité juridique et continue donc d'exister sous sa forme nouvelle sans aucun changement dans son actif ni dans son passif.

La Société, sous sa nouvelle forme de société par actions simplifiée, sera régie par les dispositions légales et réglementaires en vigueur concernant les sociétés par actions simplifiée et par les statuts faisant l'objet de la deuxième cinquième ci-dessous.

Sa dénomination, sa durée, son siège, les règles de répartition de son résultat ainsi que les dates d'ouvertures et de clôture de ses exercices sociaux ne sont pas modifiés. Le capital social reste maintenu à un montant de 3.687.776,00 euros divisé en 230.486 actions de 16,00 euros chacune de valeur nominale, toutes de même catégorie et entièrement libérées.

Cette résolution est adoptée à l'unanimité.

### CINQUIEME RESOLUTION – MODIFICATION DE L'OBJET SOCIAL DE LA SOCIETE

L'Assemblée Générale décide de procéder à la modification de l'objet social de la Société ainsi qu'il suit :

« *La Société a pour objet, en France et dans tous pays :*

- *la fabrication, l'achat, la préparation, le conditionnement, la vente en l'état ou après transformation et la commercialisation de tous produits laitiers, fromagers et industriels.*
- *toutes études et recherches relatives au développement de produits laitiers de toutes sortes ainsi que la fabrication et commercialisation desdits produits.*
- *la participation directe ou indirecte de la Société dans toutes opérations financières, immobilières ou mobilières ou entreprises commerciales ou industrielles pouvant se*

*rattacher directement ou indirectement à l'objet social et susceptible d'en favoriser le développement ou la réalisation.*

- *la création, l'acquisition, la location, la prise en location-gérance de tous fonds de commerce, la prise à bail, l'installation, l'exploitation de tous établissements, fonds de commerce, usines, ateliers, se rapportant à l'une ou l'autre des activités exercées par la société.*
- *La prise d'intérêts dans toute société développant des programmes de recherche dans le secteur des activités se rapportant au présent objet social.*
- *la prise, l'acquisition, l'exploitation ou la cession de tous procédés, brevets et marques concernant les activités exercées par la société.*

*Elle peut agir directement ou indirectement, soit seule, soit en association, participation, groupement ou société, avec toutes autres personnes ou sociétés à réaliser sous quelque forme que ce soit les opérations entrant dans son objet. »*

Cette résolution est adoptée à l'unanimité.

#### **SIXIEME RESOLUTION – ADOPTION DES NOUVEAUX STATUTS DE LA SOCIETE SOUS SA NOUVELLE FORME**

En conséquence de l'adoption de la résolution qui précède et après avoir pris connaissance du rapport du Conseil d'administration et du projet des statuts régissant la Société sous sa nouvelle forme, l'Assemblée Générale adopte article par article, puis dans son ensemble, le texte des statuts de la Société sous sa nouvelle forme dont un exemplaire est annexé au présent procès-verbal.

Cette résolution est adoptée à l'unanimité.

#### **SEPTIEME RESOLUTION – NOMINATION DU PRESIDENT DE LA SOCIETE SOUS SA NOUVELLE FORME**

L'Assemblée Générale, en conséquence de l'adoption des décisions qui précèdent relatives à la transformation de la Société en société par actions simplifiée, nomme en qualité de Président de la Société sous sa nouvelle forme, à compter de ce jour et pour une durée illimitée, la société EURIAL HOLDING, dont le représentant permanent est Monsieur Gilles RABOUILLE.

Monsieur Gilles RABOUILLE a déclaré par avance, au nom de la société EURIAL HOLDING accepter les fonctions qui viennent de lui être confiées et ne faire l'objet d'aucune mesure susceptible de lui en interdire l'exercice.

Cette résolution est adoptée à l'unanimité.

#### **HUITIEME RESOLUTION – CONFIRMATION DU MANDAT DU DIRECTEUR GENERAL DE LA SOCIETE SOUS SA NOUVELLE FORME**

L'Assemblée Générale, en conséquence de l'adoption des décisions qui précèdent relatives à la transformation de la Société en société par actions simplifiée, décide de nommer Dominique HUTH en qualité de Directeur Général de la Société sous sa nouvelle forme à compter de ce jour et pour une durée illimitée.

Monsieur Dominique HUTH a déclaré par avance accepter les fonctions qui viennent de lui être confiées et ne faire l'objet d'aucune mesure susceptible de lui en interdire l'exercice

Cette résolution est adoptée à l'unanimité.

#### **NEUVIEME RESOLUTION – CONFIRMATION DU MANDAT DU COMMISSAIRE AUX COMPTES TITULAIRE DE LA SOCIETE**

L'Assemblée Générale, en conséquence de l'adoption des décisions qui précèdent relatives à la transformation de la Société en société par actions simplifiée, confirme le mandat du Cabinet PRICEWATERHOUSECOOPERS AUDIT en qualité de commissaire aux comptes titulaire de la Société, pour la durée de son mandat restant à courir, soit jusqu'à l'assemblée générale qui sera appelée à statuer sur les comptes de l'exercice clos le 31 décembre 2025.

Cette résolution est adoptée à l'unanimité.

#### **DIXIEME RESOLUTION – DUREE DE L'EXERCICE SOCIAL**

L'Assemblée Générale décide que la durée de l'exercice social en cours, qui sera clos le 31 décembre 2023, n'est pas modifiée du fait de la transformation de la Société en société par actions simplifiée. Les comptes de cet exercice seront établis, présentés et contrôlés dans les conditions fixées par les nouveaux statuts. L'Assemblée Générale statuera sur lesdits comptes conformément aux règles fixées par les nouveaux statuts.

Les bénéficiaires dudit exercice seront affectés et répartis suivant les dispositions des statuts de la Société sous sa forme de Société par Actions Simplifiée.

Cette résolution est adoptée à l'unanimité.

#### **ONZIEME RESOLUTION – CONSTATATION DE LA REALISATION DEFINITIVE DE LA TRANSFORMATION**

L'Assemblée Générale, comme conséquence de l'adoption des résolutions qui précèdent, constate la réalisation définitive de la transformation de la Société en société par actions simplifiée.

Cette résolution est adoptée à l'unanimité.

#### **DOUZIEME RESOLUTION – POUVOIRS POUR L'ACCOMPLISSEMENT DES FORMALITES**

L'Assemblée Générale confère tous pouvoirs :

- au Président, à Monsieur Damien LOISEL, à Madame Eva ALHERITIERE, et à Madame Elise FEILLET, pouvant agir séparément, à l'effet de certifier conforme tous documents afférents directement ou indirectement aux décisions résultant des présentes (procès-verbal, comptes, etc.) ;
- au porteur d'un original, d'une copie ou d'un extrait du présent procès-verbal pour effectuer toutes formalités légales.

L'Assemblée Générale confère plus particulièrement tous pouvoirs à Monsieur Damien LOISEL, à Madame Eva ALHERITIERE, à Madame Elise FEILLET et à la société LE JOURNAL SPECIAL DES SOCIETES (RCS Paris 552 074 627), formaliste à l'effet :

- d'effectuer, auprès des divers organismes concernés (Greffes, Centre de Formalités des Entreprises, etc.), toutes les formalités de publicité légales subséquentes aux décisions ci-avant adoptées,
- de procéder à toutes inscriptions modificatives au Registre du Commerce et des Sociétés,
- de remplir tous imprimés, de signer toutes pièces, de faire toutes déclarations, de verser toutes sommes et en recevoir quittance,
- et, plus généralement, de faire le nécessaire pour la réalisation de ces formalités.

Cette résolution est adoptée à l'unanimité.

Fin de l'extrait.

---

Pour extrait certifié conforme le 5 mai 2023.

Madame Elise Feillet





**FROMAGERIE GUILLOTEAU**  
Limited Company  
With capital of 3.687,776.00 Euro  
Registered Office : Le Planil — 42410 Pélussin  
322 927 146 RCS SAINT-ETIENNE  
(hereinafter the “Company”)

**EXTRACT OF THE MINUTES OF THE MEETING OF  
THE MIXED GENERAL ASSEMBLY  
ON 5 MAY 2023**

On May 5, two thousand and twenty-three, at two p.m., the shareholders of the FROMAGERIE GUILLOTEAU Company met in a Combined General Meeting at the Company's head office, Le Planil in Pélussin (42410), upon convocation by the Chairman of the Board of Directors. administration made to each shareholder by individual convocation letter on 19 April, 2023.

An attendance sheet was drawn up, which was signed by each member of the Assembly upon entering the session, both in his name and in his capacity as proxy.

In the absence of Mr. Gilles RABOUILLE, Chairman of the Board of Directors, the Meeting was chaired by Mr. Dominique HUTH, representing the company EURIAL HOLDING, with shareholder present and representing the greatest number of votes.

Elsa PIVARD was appointed as the scrutineer.

Mr Thierry ORIOL was appointed as secretary.

The PRICEWATERHOUSECOOPERS AUDIT firm, represented by Olivier DESTRUEL, Statutory Auditor, gave its apologies.

Mr. Pierre MAZUIR and Mr. Laurent POINAS, staff representatives, were in attendance.

The attendance sheet, certified accurate by the members of the office, showed that the quorum necessary for the holding of the Meeting had been reached.

Consequently, the Assembly was regularly constituted and able to validly deliberate.

The Chairman placed on the desk and made available to the members of the Meeting:

- copies of the calling notices sent to the shareholders,
- a copy of the calling notices from the Statutory Auditors,
- a copy of the calling notices for staff representatives
- the attendance sheet, the powers of the shareholders represented, the list of shareholders as well as the postal votes,
- a copy of the Company's Articles of Association,
- the report of the Board of Directors as well as the text of the draft resolutions which were submitted to the Meeting.
- the report of the Statutory Auditor on the annual accounts,
- the special report of the Statutory Auditor on the agreements referred to in article L.225-38 of the commercial code,
- the special report of the Statutory Auditor on the transformation of the Company
- the draft articles of association.

The Chairman declared that the documents and information provided for by the legislative and regulatory provisions have been sent to the shareholders or made available to them at the registered office during the time limit set by the said provisions.  
The Assembly took note of this declaration.

The Chairman recalled that the Assembly is called to deliberate on the following agenda:

ON ORDINARY MATTERS:

1. APPROVAL OF THE ANNUAL ACCOUNTS FOR THE YEAR ENDED DECEMBER 31, 2022
2. ALLOCATION OF RESULT
3. APPROVAL OF THE AGREEMENTS REFERRED TO IN ARTICLE L.225-38 OF THE COMMERCIAL CODE DURING THE PAST FINANCIAL YEAR

ON EXTRAORDINARY MATTERS:

4. TRANSFORMATION OF THE COMPANY INTO A SIMPLIFIED JOINT STOCK COMPANY
5. MODIFICATION OF THE COMPANY'S OBJECT
6. ADOPTION OF THE NEW STATUTES OF THE COMPANY IN ITS NEW FORM
7. APPOINTMENT OF THE PRESIDENT OF THE COMPANY IN ITS NEW FORM
8. CONFIRMATION OF THE MANDATE OF THE GENERAL DIRECTOR OF THE COMPANY IN ITS NEW FORM
9. CONFIRMATION OF THE MANDATE OF THE COMPANY'S STATUTORY AUDITORS
10. DURATION OF THE FINANCIAL YEAR
11. ASSESSMENT OF DEFINITIVE COMPLETION OF THE TRANSFORMATION
12. POWERS TO COMPLETE FORMALITIES

The Chairman presented the accounts for the closed financial year, the management report prepared by the Board of Directors, and the reports of the Statutory Auditors to the Meeting.

The Chairman then declared the discussion open.

As no-one asked to speak, the Chairman then put the following resolutions to the vote:

[...]

## **ON AN EXTRAORDINARY BASIS:**

### **FOURTH RESOLUTION — TRANSFORMATION OF THE COMPANY INTO A SIMPLIFIED JOINT STOCK COMPANY**

The General Assembly, after having taken note of the:

- report of the Board of Directors,
- report of the Statutory Auditor drawn up in application of the provisions of article L.225-244 of the Commercial Code and attesting that the shareholders' equity is at least equal to the share capital,

and after taking note:

- that the Auditor's report certifies that the shareholders' equity of the Company is at least equal to the amount of the share capital of the Company,
- and that the conditions required for the transformation of the Company into a simplified joint stock company are met,

purely and simply approved the content of these reports, noted that the prerequisites were met, and therefore decided to transform the Company into a simplified joint stock company, governed by articles L.227-1 et seq. of the Commercial Code, and for this to take effect from that day.

This regularly carried out transformation does not result in the creation of a new legal entity. The Company retains its legal personality and therefore continues to exist in its new form without any change in its assets or liabilities.

The Company, in its new form of simplified joint stock company, will be governed by the legal and regulatory provisions in force concerning simplified joint stock companies and by the statutes covered by the second fifth below.

Its name, its duration, its headquarters, the rules for distributing its results as well as the opening and closing dates of its financial years are not modified. The share capital remains maintained at an amount of 3,687,776.00 euros divided into 230,486 shares with a par value of 16.00 euros each, all of the same category and fully paid up.

This resolution is adopted unanimously.

### **FIFTH RESOLUTION — CHANGE TO THE COMPANY'S PURPOSE**

The General Meeting decides to proceed with the modification of the corporate object of the Company as follows:

*"The purpose of the Company is, in France and in all countries:*

- *the manufacture, purchase, preparation, packaging, sale as is or after processing and marketing of all dairy, cheese and industrial products.*
- *all studies and research relating to the development of dairy products of all types as well as the manufacturing and marketing of said products.*
- *the direct or indirect participation of the Company in all financial transactions, real estate or personal property or commercial or industrial businesses that may be directly*

*directly or indirectly linked to the corporate purpose and likely to promote its development or achievement.*

- *the creation, acquisition, rental, management leasing of all businesses, leasing, installation, operation of all establishments, businesses, factories, workshops, relating to any of the activities carried out by the company.*
- *the taking an interest in any company developing research programs in the sector of activities relating to this corporate purpose.*
- *the taking, acquisition, exploitation or transfer of all processes, patents and brands relating to the activities carried out by the company.*

*It may act directly or indirectly, either alone, or in association, participation, group or company, with any other persons or companies to carry out in any form whatsoever the operations falling within its purpose.”*

This resolution was unanimously adopted.

#### **SIXTH RESOLUTION — ADOPTION OF THE NEW COMPANY ARTICLES OF ASSOCIATION IN THEIR NEW FORM**

As a result of the adoption of the foregoing resolution and after having taken note of the report of the Board of Directors and the draft statutes governing the Company in its new form, the General Meeting adopts article by article, then as a whole, the text of the Company's statutes in its new form, a copy of which is attached to these minutes.

This resolution was unanimously adopted.

#### **SEVENTH RESOLUTION — APPOINTMENT OF THE CHAIRMAN OF THE COMPANY IN ITS NEW FORM**

The General Meeting, as a result of the adoption of the above decisions relating to the transformation of the Company into a simplified joint stock company, appoints as President of the Company in its new form, from this day and for an unlimited period, the company EURIAL HOLDING, whose permanent representative is Mr. Gilles RABOUILLE.

Mr. Gilles RABOUILLE has declared in advance, on behalf of the company EURIAL HOLDING, that he accepts the functions that have just been entrusted to him and that he is not to be subject to any measure likely to prohibit him from exercising them.

This resolution was unanimously adopted.

#### **EIGHTH RESOLUTION — CONFIRMATION OF THE MANDATE OF THE GENERAL DIRECTOR OF THE COMPANY IN ITS NEW FORM**

The General Meeting, as a result of the adoption of the above decisions relating to the transformation of the Company into a simplified joint stock company, decides to appoint Dominique HUTH as General Manager of the Company in its new form from this day forward and for an unlimited period.

Mr. Dominique HUTH declared in advance to accept the functions which have just been entrusted to him and not to be subject to any measure likely to prohibit him from exercising them.

This resolution is adopted unanimously.

**NINTH RESOLUTION — CONFIRMATION OF THE MANDATE OF THE COMPANY'S STATUTORY AUDITORS**

The General Meeting, as a result of the adoption of the above decisions relating to the transformation of the Company into a simplified joint stock company, confirms the mandate of PRICEWATERHOUSECOOPERS AUDIT as statutory auditor of the Company, for the duration of his remaining term of office, i.e. until the general meeting which will be called to approve the accounts for the financial year ending December 31, 2025.

This resolution is adopted unanimously.

**TENTH RESOLUTION — DURATION OF THE FINANCIAL YEAR**

The General Meeting decides that the duration of the current financial year, which will end on December 31, 2023, is not modified due to the transformation of the Company into a simplified joint stock company. The accounts for this financial year will be established, presented and controlled under the conditions set by the new statutes. The General Meeting will rule on said accounts in accordance with the rules set by the new statutes.

The profits of the said financial year will be allocated and distributed according to the provisions of the statutes of the Company in its form of Simplified Joint Stock Company.

This resolution is adopted unanimously.

**ELEVENTH RESOLUTION — DECLARATION OF THE FINAL ACHIEVEMENT OF THE TRANSFORMATION**

The General Meeting, as a consequence of the adoption of the preceding resolutions, notes the definitive completion of the transformation of the Company into a simplified joint stock company.

This resolution is adopted unanimously.

**TWELFTH RESOLUTION — POWERS TO COMPLETE THE FORMALITIES**

The General Meeting grants all powers:

- to the President, to Mr. Damien LOISEL, to Mrs. Eva ALHERITIERE, and to Mrs. Elise FEILLET, who can act separately, for the purpose of certifying all documents relating directly or indirectly to the decisions resulting herefrom (minutes, accounts, etc.).
- to the bearer of an original, a copy or an extract of this report to carry out all legal formalities.

The General Meeting more particularly grants all powers to Mr. Damien LOISEL, to Mrs. Eva ALHERITIERE, to Mrs. Elise FEILLET and to the company LE JOURNAL SPECIAL DES SOCIETES (RCS Paris 552 074 627), for the purpose of:

- to carry out, with the various organizations concerned (Registrar, Business Formalities Centre, etc.), all legal publicity formalities subsequent to the decisions adopted above,
- to make any amending registrations in the Trade and Companies Register,
- to complete all forms, sign all documents, make all declarations, pay all sums and receive receipts,
- and, more generally, to do what is necessary to carry out these formalities.

This resolution is adopted unanimously.

End of excerpt.

---

A true certified copy on 5 May, 2023.

Madame Elise Feillet

*[Illegible signature]*